



سواعد بلس للتشغيل والصيانة  
SAWAED PLUS OPERATION & MAINTENANCE

[www.sawaedplus.com](http://www.sawaedplus.com)



سواعد بلس للتشغيل والصيانة  
SAWAED PLUS OPERATION & MAINTENANCE

نحن على علم في سواعد بلس بأهمية دور رأس المال البشري حيث عمل، يعتبر أمراً حاسماً في أي منظومة سواءاً كانت منظومة عمل او منظومة اقتصادية او تعليمية او غيرها مما جعلنا نسعى لنضع بصمتنا في خدمات حلول قطاع الأعمال والتشغيل والصيانة لجميع القطاعات بمستوى عالي ونفخر بتوفير الكوادر البشرية المدربة والمؤهلة ذات الكفاءة العالية لتلبية احتياجات القطاعين العام والخاص بمختلف التخصصات الفنية والهندسية والتقنية مما جعلنا مصدر ثقة لدى عملائنا وذلك لحرصنا على التميز في جودة الخدمة المقدمة في وقت قياسي وبأعلى معايير الجودة ليكون اسمنا مترابعا على عرش الريادة في مجالات التشغيل والصيانة وحلول قطاع الأعمال.

We at Sawaed Plus are aware of the importance of the role of human capital, as it is considered a crucial matter in any system, whether it is a work system, an economic system, an educational system, or other, which made us strive to leave our mark in business sector solutions, operation and maintenance services for all sectors at a high level. We are proud to provide trained and qualified human cadres with high efficiency to meet the needs of the public and private sectors in various technical, engineering and technological specializations, which made us a source of trust for our customers due to our keenness to excel in the quality of the service provided in record time and with the highest quality standards, so that our name is at the top of the leadership in the fields of operation, maintenance and business sector solutions.

رؤيتنا هي أن نكون الخيار الأول في تقديم خدمات القوى العاملة المتميزة في المملكة العربية السعودية من خلال توفير حلول مبتكرة وفعّالة تواكب سرعة النمو الضخم لاقتصاد المملكة ونساهم في تحسين الإنتاجية وتحقيق النجاح المستدام لشركائنا.

Our vision is to be the first choice in providing distinguished manpower services in the Kingdom of Saudi Arabia by providing innovative and effective solutions that keep pace with the rapid growth of the Kingdom's economy and contribute to improving productivity and achieving sustainable success for our partners.



بناء علاقات طويلة الأمد مع عملائنا والإسهام بتنمية الكادر البشري في نجاح قطاع الأعمال، نحن نسعى دائمًا لتقديم الدعم والتوجيه لعملائنا لضمان تحقيق أهدافهم بنجاحنا كما نعمل على توفير بيئة عمل محفزة تشجع على الابتكار والإبداع لضمان تطوير مهارات الموظفين وتحقيق التميز في الأداء.

Building long-term relationships with our clients and contributing to the development of human resources in the success of the business sector. We always strive to provide support and guidance to our clients to ensure that their goals are achieved through our success. We also work to provide a stimulating work environment that encourages innovation and creativity to ensure the development of employee skills and achieve excellence in performance.



المساهمة في تحقيق نجاح تنمية الاقتصاد الوطني للمملكة العربية السعودية في سبيل تحقيق رؤية ٢٠٢٣ وذلك من خلال تعزيز الشراكات الاستراتيجية المتنوعة التي تلعب دورًا حيويًا في دعم الاقتصاد إلى جانب توسيع نطاق خدماتنا لتشمل مجالات أوسع وأكثر تنوعًا مع التركيز على تحقيق الاستدامة في جميع أنشطتنا.

Contributing to the success of developing the national economy of the Kingdom of Saudi Arabia in order to achieve Vision 2023, by strengthening diverse strategic partnerships that play a vital role in supporting the economy, in addition to expanding the scope of our services to include broader and more diverse areas, with a focus on achieving sustainability in all our activities.



الجودة والابتكار والشفافية والعناية بالعملاء هي أساس نجاحنا، حيث تضمن الجودة تقديم منتجات وخدمات متميزة ويدفع الابتكار إلى التطور المستمر بينما تعزز الشفافية الثقة والمصداقية وتضمن العناية بالعملاء تلبية احتياجاتهم وتحقيق رضاهم الكامل.

Quality, innovation, transparency and customer care are the foundation of our success. Quality ensures the provision of distinguished products and services, innovation drives continuous development, transparency enhances trust and credibility, and customer care ensures that their needs are met and their complete satisfaction is achieved.



# قيمنا ومبادئنا

## Our values & principles



سواعد بلس للتشغيل والصيانة  
SAWAED PLUS OPERATION & MAINTENANCE

الكفاءة والالتزام  
Efficiency & Commitment



المصداقية  
Credibility



المساهمة في التنمية  
Contribute to development



التطوير  
Development



الجودة والتميز  
Quality and excellence



العمل الجماعي  
Teamwork





### النظافة والضيافة لجميع القطاعات

إدارة وتشغيل الفنادق من خلال توفير جميع الاحتياجات التشغيلية بالكوادر البشرية المدربة على المستوى العالي

#### Cleaning and hospitality

All sectors, managing and operating hotels by providing all operational needs with highly trained human cadres.



### التشغيل والصيانة لجميع القطاعات

إدارة وتشغيل وصيانة جميع القطاعات والمرافق الحكومية والخاصة بتوفير جميع القوى العاملة ذات الكفاءة العالية.

#### Operation and maintenance

All sectors Management, operation and maintenance of all sectors and governmental and private facilities by providing all highly efficient manpower



### توريد وحلول القوى العاملة

توريد وتأجير القوى العاملة من جميع المهن والخدمات بعقود مرنة متوافقة مع أنظمة أجير

#### Supply and leasing of manpower

All professions and services with flexible contracts compatible with Ajeer systems



# المسؤوليات

## Responsibilities



سواعد بلس للتشغيل والصيانة  
SAWAED PLUS OPERATION & MAINTENANCE



اصدار حسابات وبطاقات بنكية  
Issuing bank accounts and cards



الامتثال القانوني والتعامل  
مع قضايا الموارد البشرية  
Legal compliance and dealing  
with human resource issues



عمل مقابلات شخصية  
الاختيار والتعيين  
Conducting interviews  
Selection and appointment



توفير تأمين طبي  
Providing medical insurance



تجديد الإقامات ورخص العمل  
Renewal of Iqama permits and  
work licenses



تأمينات اجتماعية (إصابات عمل)  
GOSI (work injuries)



# مجالات العمل لفريقنا

## Our Team's Areas of Work

المصانع وخطوط الإنتاج الأسواق  
التجارية والمولات

Factories and production lines,  
commercial markets and malls



المكاتب والشركات والمؤسسات  
المطاعم والمقاهي

Offices, companies, institutions,  
restaurants and cafes



المستشفيات والمستوصفات والصيدليات  
المدارس والمراكز التعليمية

Hospitals, clinics, pharmacies,  
schools and educational centers



# عملائنا Our Clients

• Residential Complexes



• المجمعات السكنية

• Commercial Complexes



• المجمعات التجارية

• Hospitality Real Estate



• عقارات الضيافة



سواعد الشريك الواعد  
**Sawaed Promising Partner**

+00966 0532465262



[www.sawaedplus.com](http://www.sawaedplus.com)



[info@sawaedplus.com](mailto:info@sawaedplus.com)